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September 1, 2025 to August 31, 2026 / 1 septembre, 2025 au 31 août, 2026
Single Membership fee $25 per year / Cotisation annuelle unique 25$
Couples Membership fee $40 per year/ Cotisation annuelle $40 par couple

Cash/comptant, cheque to/ à Gatineau Valley Gardeners / Jardiniers des collines 
or / ou e-transfer (jardiniers.gvg@gmail.com )
Note:  If paying by cash or cheque, please bring payment to one of the meetings.
Veuillez noter:  Si vous optez de payer comptant ou avec un chèque, nous vous prions d'amener votre frais de cotisation lors d'une rencontre.
   
Name(s) / Nom(s):	 					____                     Date:				
Address / Adresse :  											_______ 
City / Ville :				   Province :	       Postal Code / Code postale :  		_______         
Telephone / Téléphone :  ____			Home / Maison   		_______Cell / Cellulaire
Email / Courriel : ________________________________                          Renewal / Renouvellement	☐     
							                                   New / Nouveau			☐
Note: The Gatineau Valley Gardiners uses email, Facebook and their website for all communications.
Veuillez noter : Les Jardiniers des collines utilisent le courriel, Facebook ainsi que leur site web pour toute ses communications.

I authorize the Gatineau Valley Gardeners (GVG) to publish photographs on the club’s website or Facebook page that may include yourself.  This consent may be withdrawn at any time by contacting the GVG by e-mail.
J’autorise le club Jardiniers des Collines à publier des photos sur leur site web ou page Facebook qui pourraient inclure une image de ma propre personne.  Vous pouvez demander au club par message courriel à retirer ce consentement à tout moment.

How did you hear about the Gatineau Valley Gardeners?  Facebook ☐  Pivot ☐  Website ☐  Friend ☐
Comment avez-vous entendu parler des Jardiniers des collines?  Facebook ☐  Pivot ☐  Site web ☐  Ami(e) ☐
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